

## Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling \_\_37\_\_

<b>Dato</b>	15-07-21	<b>Deltagere</b>	Bente Brandstrup, Conni Mortensen og Jytte Bie
<b>Inviterede</b>		<b>Fraværende</b>	

<b>Emne</b>	<b>Uddybning af emnet/beslutning</b>	<b>Ansvarlig JB</b>
<p><b>Godkendelse af referat fra sidste møde</b></p> <p><b>Siden sidst</b></p>	<p>Referat fra sidste møde blev godkendt og underskrevet.</p> <p>Mail fra John Spælling vedr. ny asfalt i 2021, der foreslår det venter til nye tage er udført i 2023. Pris for asfalt vil bliver større beløb end beregnet, da underlaget ikke kan bruges. Bør drøftes med Domi Bolig, da underlaget er tilbage fra opførelsen af afdelingen .</p> <p>Drøftelse af nye tage, måske en mulighed at fremrykke til 2022 så ny asfalt ikke skal vente alt for længe, da vejene er meget slidte med store huller.</p> <p>Bestyrelsen foreslår , at hullerne udfyldes med løs asfalt der køres og brænder fast selv, stabilt grus duer ikke, da stenene springer rundt og kan ødelægge bilruder.</p> <p>Der er besluttet at afdelingen holder en sommerfest den 7. august. Indbydelser deles rundt i alle postkasserne.</p> <p>Orientering om fraflytning fra nr 73 den 01.08.2021</p> <p>Eventuelt. Drøftelse af fordeling af opgaver til sommerfesten.</p> <p>Orientering om: Henvendelse fra beboer om skiltning ved indkørsel til Smedegårds Alle Afd. 37 , svar fra John Spælling at de arbejder på at skaffe penge til udskiftning af skilte.</p> <p>Næste bestyrelsesmøde: Onsdag 01.09.21 kl 17.00 hos Jytte</p>	